
Protokoll vid styrelsemöte för Långserums ÄSO 2012-10-17 i Jonsbo 

 

Närvarande ordinarie ledamöter: Alf Johansson, Henrik Rommedahl, Andreas Lindsten, Elam 
Lindberg, Fredrik Hultberg, Claes-Göran Carlsson, Kjell Stork, Patric Johansson 

Närvarande suppleanter:  Johannes Eckerström, Lennart Fyhrlund 

 

1. Alf Johansson förklarade mötet öppnat 

2. Till ordförande valdes Alf Johansson och till sekreterare Henrik Rommedahl 

3. Till justeringsman valdes Fredrik Hultberg 

4. Överskjutning 

Diskussion fördes om överskjutningen som skett i Kroggårdens jaktlag. En ening styrelse 
beslutade att Kroggården till nästa år tilldelas en kalv. Inget vite utgår då överskjutningen 
inte uppfattas som uppsåtlig. 

5. Genomgång av första veckans jakt 

Genomgången stärkte att vår skötselplan är en bra bild av verkligheten. Några lag 
rapporterade flera kor med dubbelkalv medan ett par lag inte observerat Ko med dubbelkalv.  

6. Bedömning av pottälgar 

Efter genomgång av jaktresultat och diskussion om pottälg kom styrelsen fram till att älgarna 
överförs till nästa års jakt om inga exceptionella händelser inträffar tex lokala kraftiga 
skogsskador eller lokala trafikfaror. Pottälgarna består av två vuxna hondjur i och med att 
Kroggården sköt två kalvar. 

7. Rapport från Höglandsälgen 

Projektet verkar fungerat mycket bra och inga problem redovisades. 

8. Älg Obs 

Denna skall vara rapporterad till Fredrik Hultberg som för resultatet vidare. Glöm inte att 
slutredovisa när resp. lag jagat sju dagar. OBS att älgobs bara räknas under den första 
trettiodagarsperioden. 

9. Övriga frågor 

Fredrik Hultberg ombads kontakta Micke Ådén om att ordna en länk för rapportering av 
trafikdödade samt påträffade självdöda älgar.  Grupperna måste gå att särredovisa. 

10. Nästa möte genomförs torsdagen den 6/12 klockan 18.30 hos Andreas Lindsten i 
svarvarebygget. 



 

Vid protokollet  Ordförande   Justeringsman 

 

 

 

Henrik Rommedahl  Alf Johansson  Fredrik Hultberg 

 


